



3 kg

Molasses الدبس



5 kg

Molasses improve digestion, increase milk production, helps maintain appetite and result in less feed waste.

- More digestible fiber: For herds of all kinds, adding high-quality molasses in their forage has been proven to make the fiber in their standard feed more easily digestible.
- Less feed waste: One of the biggest benefits of molasses for animals that our farmers enjoy is that it produces less feed waste. By helping to maintain body condition and appetite, adding molasses to your livestock feed results in less feed wasted.
- High energy supplement: Molasses is considered an energetic feedstuff due to its high content of easily fermentable sugars – this is especially valuable in situations where grains are unavailable or too expensive.
- Growth performance improvement: Studies have shown that adding any type of molasses for livestock feed improves growth performance and protein metabolism without compromising the animal's health.
- Loaded with vital minerals and nutrients: Another benefit of molasses for animals is the jam-packed nutrients and minerals within its contents. High in iron, calcium, magnesium, vitamin B6, selenium, and more makes this the perfect solution for a healthy, well-balanced feed alternative.

Usage:

- It is 40g/day for cattle (Bovine) and 5g/day for sheep (Ovine) Consumption may be a little high in the first days depending on the animal's need, but it returns to normal within a few days.

Packaging:

- 3 kg round block
- 5 kg square

زيادة الحليب

طاقة وحيوية

رفع المناعة

الدبس السكر يحسن عملية الهضم ، ويزيد من إنتاج الحليب ، ويساعد في الحفاظ على الشهية ويؤدي إلى تقليل نفايات الأعلاف.

- المزيد من الألياف القابلة للهضم: بالنسبة للقطعان من جميع الأنواع ، فقد ثبت أن إضافة دبس السكر عالي الجودة في أعلافها يجعل الألياف الموجودة في علفها القياسي أكثر سهولة في الهضم.
- تقليل نفايات العلف: من أكبر فوائد دبس السكر للحيوانات التي يستمتع بها مزارعونا أنه ينتج نفايات علفية أقل. من خلال المساعدة في الحفاظ على حالة الجسم والشهية ، يؤدي إضافة دبس السكر إلى علف الماشية إلى تقليل هدر العلف
- مكمل عالي الطاقة: يعتبر دبس السكر من الأعلاف النشطة نظراً لمحتواه العالي من السكريات سهلة التخمير - وهذا مفيد بشكل خاص في المواقف التي لا تتوفر فيها الحبوب أو تكون باهظة الثمن
- تحسين أداء النمو: أظهرت الدراسات أن إضافة أي نوع من دبس السكر لتغذية الماشية يحسن أداء النمو وأيض البروتين دون المساس بصحة الحيوان. إنه فوز للجانبين!
- محملة بالمعادن والمغذيات الحيوية: فائدة أخرى للدبس للحيوانات هي العناصر الغذائية المليئة بالمربي والمعادن داخل محتوياته. يحتوي على نسبة عالية من الحديد والكالسيوم والمغنيسيوم وفيتامين B6 والسيلينيوم والمزيد مما يجعله الحل الأمثل لتغذية صحية ومتوازنة

طريقة الاستخدام

- 40 جرام / يوم للماشية الكبيرة و 5 جرام / يوم للأغنام و الماشية الصغيرة قد يكون الاستهلاك مرتفعاً قليلاً في الأيام الأولى اعتماداً على حاجة الحيوان ولكنه سيعود إلى طبيعته في غضون أيام قليلة ،

التعبئة

- كيلو على شكل كتل دائرية 3
- كجم مربع الشكل 5